

İstanbul, 04.Ocak.2018

Sirküler Tarihi : 04.01.2018
Sirküler No : 2018 / 001
Konu : 1 Ocak 2018 Tarihinden İtibaren Geçerli Asgari Ücret Ve SSK Prim Tavan Ve Taban Tutarları

Asgari Ücret Tespit Komisyonu'nun aldığı karar uyarınca, **01.01.2018 tarihinden** itibaren geçerli olacak yeni asgari ücret aylık brüt **2.029,50TL** belirlenmiştir ve buna ilişkin karar 30.12.2016 tarih, 30286 sayılı Resmi Gazete' de yayımlanmıştır.

• **Brüt Asgari Ücret:**

Asgari Ücret Tespit Komisyonu'nun belirlediği brüt asgari ücret 01.01.2018-31.12.2018 tarihleri arasında uygulanmak üzere **günlük 67,65 TL, aylık 2.029,50 TL** dir.

- **01.01.2018-31.12.2018 tarihleri arasında sigorta Primine Esas Kazanç Taban ve Tavanı**

	Günlük	Aylık
Alt Sınır	67,65	2.029,50
Üst Sınır	507,38	15.221,40

- **2018 Yılı Asgari Geçim İndirimi Tutarları;**

Medeni Durum	Asgari Geçim İndirimi Tutarı
Bekar	152,21
Evli Eşi Çalışmayan	182,66
Evli Eşi Çalışmayan 1 Çocuklu	205,49
Evli Eşi Çalışmayan 2 Çocuklu	228,32
Evli Eşi Çalışmayan 3 Çocuklu	258,76
Evli Eşi Çalışmayan 4 Çocuklu	258,76
Evli Eşi Çalışan	152,21
Evli Eşi Çalışan 1 Çocuklu	175,05
Evli Eşi Çalışan 2 Çocuklu	197,88
Evli Eşi Çalışan 3 Çocuklu	228,32
Evli Eşi Çalışan 4 Çocuklu	243,54

ANIL YEMİNLİ MALİ MÜSAVİRLİK VE BAĞIMSIZ DENETİM ANONİM ŞİRKETİ

Kartaltepe Mahallesi Alem Sokak Billursaray Apt. No:3 K:4-5 D:14-16 34145 İncirli – Bakırköy / İstanbul

Tel: +90 212 660 98 12 Fax: +90 212 660 86 11 web: www.anilymm.com

e-mail: info@anilymm.com

Bakırköy V.D. : 069 035 6037

• Net Asgari Ücretin Hesaplanması;

Brüt Asgari Ücret	2.029,50
Sosyal Güvenlik Primi İşçi Payı (%14)	284,13
İşsizlik Sigortası Primi İşçi Payı (%1)	20,30
Gelir Vergisi Matrahı	1.725,07
Gelir Vergisi Kesintisi	258,76
Asgari Geçim İndirimi (Bekar)	152,21
Gelir Vergisi	106,55
Damga Vergisi Kesintisi	15,40
Kesintiler Toplamı	426,38
Net Asgari Ücret	1.603,12

Bilgilerinizi rica ederiz,

SAYGILARIMIZLA,

Anıl Yeminli Mali Müşavirlik ve Bağımsız Denetim A.Ş.

ASGARİ ÜCRETİN NET HESABI VE İŞVERENE MALİYETİ

(Çalışma Genel Müdürlüğü, Sendika Üyeliği ve İstatistik Daire Başkanlığı tarafından hazırlanmıştır.)

01.01.2018 - 31.12.2018

ASGARİ ÜCRETİN NETİNİN HESABI (TL / AY)

ASGARİ ÜCRET	2.029,50
SGK PRİMİ% 14	284,13
İŞSİZLİK SİG. FONU% 1	20,30
GELİR VERGİSİ% 15 (*)	106,55
ASGARİ GEÇİM İNDİRİMİ	152,21
DAMGA VERGİSİ% 0,759	15,40
KESİNTİLER TOPLAMI	426,38
NET ASGARİ ÜCRET (**)	1.603,12

ANIL YEMİNLİ MALİ MÜŞAVİRLİK VE BAĞIMSIZ DENETİM ANONİM ŞİRKETİ

Kartalteppe Mahallesi Alem Sokak Billursaray Apt. No:3 K:4-5 D:14-16 34145 İncirli – Bakırköy / İstanbul

Tel: +90 212 660 98 12 Fax: +90 212 660 86 11 web: www.anilymm.com

e-mail: info@anilymm.com

Bakırköy V.D. : 069 035 6037

İŞVERENE MALİYETİ (TL / AY)

ASGARİ ÜCRET	2.029,50
SGK PRİMİ% 15.5 (İşveren Payı) (***)	314,57
İŞVEREN İŞSİZLİK SİGORTA FONU% 2	40,59
İŞVERENE TOPLAM MALİYET	2.384,66

KAPICILAR İÇİN ASGARİ ÜCRETİN HESABI VE İŞVERENE MALİYETİ (TL / AY)

(Not : Kapıcılar, 193 Sayılı Gelir Vergisi Kanununun 23. maddesi gereğince Gelir Vergisinden, 488 sayılı Damga Vergisi Kanununun (2) Sayılı Tablonun IV. bölümünün (34) numaralı fıkrası gereğince Damga Vergisinden muaf tutulmaktadır.)

NET ASGARİ ÜCRETİN HESABI

ASGARİ ÜCRET	2.029,50
SGK PRİMİ% 14	284,13
İŞSİZLİK SİG. FONU% 1	20,30
KESİNTİLER TOPLAMI	304,43
NET ASGARİ ÜCRET	1.725,08

İŞVERENE MALİYETİ

ASGARİ ÜCRET	2.029,50
SGK İŞVEREN PRİMİ% 15.5 (***)	314,57
İŞSİZLİK SİG. FONU% 2	40,59
İŞVERENE TOPLAM MALİYET	2.384,66

Not 1: 5083 Sayılı Kanunun 2. maddesi uyarınca; Türk Lirası değerlerin yeni Türk Lirasına dönüşüm işlemlerinin ve Yeni Türk Lirası cinsinden yapılan işlemlerin sonuçlarında ve ödeme aşamalarında yarım Kuruş ve üzerindeki değerler bir Yeni Kuruşa tamamlanır; yarım Yeni Kuruşun altındaki değerler dikkate alınmamıştır.

Not 2: 16 yaşını doldurmamış işçiler içinde aynı hesaplamalar yapılmıştır

(*) Gelir Vergisi Hesaplamasında; 193 Sayılı G. V. Kanununun 32 maddesi uyarınca işçinin, bekar ve çocuksuz olduğu ve sadece kendisi dikkate alınarak, Asgari Geçim İndirimi uygulanmıştır.

ANIL YEMİNLİ MALİ MÜSAVİRLİK VE BAĞIMSIZ DENETİM ANONİM ŞİRKETİ

Kartaltepe Mahallesi Alem Sokak Billursaray Apt. No:3 K:4-5 D:14-16 34145 İncirli – Bakırköy / İstanbul

Tel: +90 212 660 98 12 Fax: +90 212 660 86 11 web: www.anilymm.com e-mail: info@anilymm.com

Bakırköy V.D. : 069 035 6037

(**) Net ele geçen asgari ücrete (152,21) TL asgari geçim indirimi ilave edilmiştir.

(***) 5510 sayılı Kanunun 81. maddesinin (ı) bendine göre, bentde belirtilen şartları sağlayan işverenlere, SGK primi işveren payında 5 puanlık indirim öngörüldüğünden hesaplamalar buna göre yapılmıştır. Gerekli şartları sağlamayan işverenler için, SGK primi işveren payı %20,5'dir. 6385 sayılı kanunun 9. maddesiyle yapılan düzenleme ile 01.09.2013 tarihinde itibaren geçerli olmak üzere 5510 sayılı kanunun 81.maddesi "Kısa vadeli sigorta kolları prim oranı, sigortalının prime esas kazancının %2'sidir.

Yasal kesintiler yapıp asgari geçim indirimleri dahil edildikten sonra net asgari ücret tutarları şu şekildedir;

NET ASGARİ ÜCRET (BEKAR ÇOCUKSUZ)	1.603,12
NET ASGARİ ÜCRET (EVLİ EŞİ ÇALIŞMAYAN)	1.633,57
NET ASGARİ ÜCRET (EVLİ EŞİ ÇALIŞMAYAN+1 ÇOCUKLU)	1.656,40
NET ASGARİ ÜCRET (EVLİ EŞİ ÇALIŞMAYAN+2 ÇOCUKLU)	1.679,23
NET ASGARİ ÜCRET (EVLİ EŞİ ÇALIŞMAYAN+3 ÇOCUKLU)	1.709,67

ANIL YEMİNLİ MALİ MÜSAVİRLİK VE BAĞIMSIZ DENETİM ANONİM ŞİRKETİ

Kartaltepe Mahallesi Alem Sokak Billursaray Apt. No:3 K:4-5 D:14-16 34145 İncirli – Bakırköy / İstanbul

Tel: +90 212 660 98 12 Fax: +90 212 660 86 11 web: www.anilymm.com

e-mail: info@anilymm.com

Bakırköy V.D. : 069 035 6037